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Dewulf: "Het zijn zeer goede Floraliën
geweest"
nieuws

De Genste Floraliën sloten zondag de deuren. Naar schatting 320.000 mensen bezochten
de Floraliën. "Het zijn zeer goede Floraliën geweest. Ik heb veel mensen horen zeggen dat
het de mooiste bloemenexpo ooit was. Ook de telers en de exposanten waren zeer
tevreden". Dat zegt Roland Dewulf, de secretaris-generaal van de Floraliën in Het Laatste
Nieuws.
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De Genste Floraliën sloten zondag de deuren. Naar schatting 320.000 mensen bezochten de
Floraliën. "Het zijn zeer goede Floraliën geweest. Ik heb veel mensen horen zeggen dat het de
mooiste bloemenexpo ooit was. Ook de telers en de exposanten waren zeer tevreden". Dat zegt
Roland Dewulf, de secretaris-generaal van de Floraliën in Het Laatste Nieuws.
"We hebben weer een enquête gedaan bij de bezoekers", zegt De Wulf. "Mensen hebben niet echt
één ding gesmaakt, maar verschillende zoals de bloemsierkunstenaars, de amateur-bloemschikkers,
de sculpturen, de tuinen van de 21ste eeuw en de educatieve standen. Daaruit leiden we af dat er
meer kwaliteit was, dat het niveau veel hoger lag en dat de afwisseling geapprecieerd werd. Ook het
parcours was een schot in de roos. Dankzij twee bruggen kon het publiek vanuit de hoogte de
bloemen bekijken".
De organisatie en de exposanten kunnen zich nu al het hoofd breken over wat ze in de volgende
editie van 2010 nog kunnen verbeteren. "Iedereen moet voor zich uitmaken wat kan verbeterd
worden. Ikzelf duid alvast de jurering aan. Er waren problemen met tolken voor de 235 juryleden uit
27 landen", zegt Dewulf. "En dan is er de prijzenpot van bijna 450.000 euro. Misschien moeten we
bekijken of we die niet anders kunnen verdelen".
Dewulf stipt verder ook de Vlindertuin aan. "Die is gezwicht onder zijn succes. We moesten de
vlinders weghalen voor de veiligheid, omdat er te veel file ontstond in en voor de tuin. Dat hadden
we niet verwacht. Bij de volgende editie vinden we wel een nieuwe attractie, maar de vlinders
komen niet terug. We moeten creatief blijven vernieuwen".
Lees ook: Zo gezegd: "Floraliën zijn er voor de bloemisten"
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